
Vragen voor het vragenuur van 3 april 2024 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van Stadspartij 100% voor Groningen, PVV, VVD, PvhN, CDA en 
ChristenUnie over geweldsincident binnenstad (Yaneth Manger)

Nav het  zoveelste ernstige geweldsincident tijdens het uitgaansleven in de binnenstad van afgelopen 
paasweekend (zaterdagnacht op zondagmorgen) bieden de Stadspartij en een aantal andere fracties 
de volgende mondelinge vragen aan voor het politiek vragenuur van woensdag 3 april.

1. Wij zijn bang dat er ogenschijnlijk sprake is van een patroon met betrekking tot 
gewelddadigheden tijdens het uitgaansleven, hoe beoordeelt het college dit?

2. Is er iets bekend over de aard en achtergrond van de verschillende geweldsincidenten?

3. Kan het college aangeven of het aantal geweldsincidenten tijdens het uitgaansleven 
toeneemt? Zo nee, is het college bereid dit te onderzoeken? Zijn er extra maatregelen die 
het college wil nemen om dit verder tegen te gaan? Aan welke maatregelen denkt het 
college dan?   

II Vragen van de fractie van Stadspartij 100% voor Groningen over incidenten tijdens kermis in 
Reitdiep (Niels Hilboesen)

Tijdens de afgelopen paasdagen hebben zich meerdere incidenten voorgedaan tijdens en rondom de 
jaarlijkse kermis in Reitdiephaven. Hierbij waren bedreigingen, berovingen, verbaal en fysiek geweld 
gericht op bezoekers, waaronder jonge kinderen, winkeliers, handhavingspersoneel en 
politieagenten. Daarnaast is er een ruit ingegooid in de wijk, zijn er eieren tegen ramen gegooid en 
werd gedreigd werd met wapens. Tevens zijn er meldingen geweest van het zien van messen en halve 
zwaarden. Ondanks dat er ME in de buurt was, is in sommige gevallen de politie zelfs achteruit 
gedrongen door de agressiviteit. 

1. Waren er vooraf signalen bekend over mogelijke ongeregeldheden/gedrag en welke maatregelen 
heeft de veiligheidsdriehoek (vooraf) genomen.?

2. Het moet gaan om jonge jeugd uit de aangrenzende wijken, in de leeftijd van ongeveer 15 jaar, (die 
werden aangemoedigd door oudere jongeren). Heeft de gemeente en de politie deze jongeren al in 
beeld?  En zo ja, welke maatregelen worden er genomen om dit gedrag van die jongeren aan te 
pakken en ervoor te zorgen dat dergelijke incidenten niet opnieuw plaatsvinden en zeker niet op 
plekken waar gezinnen met jonge kinderen zich veilig moeten kunnen voelen?

III Vragen van de fracties van Student&Stad en D66 over het laadpaal beleid van de gemeente 
Groningen (Olivier van Schagen)

Onze fractie is afgelopen week benaderd door een inwoner die in het bezit is van een elektrische 
auto. Het is in Groningen nu niet toegestaan om een laadpaal voor een elektrische auto op eigen 
terrein te plaatsen en daarbij de kabel over de stoep naar een auto die op straat geparkeerd staat, te 
laten lopen. 



Inwoners zonder eigen oprit hebben hierdoor niet de mogelijkheid om eigen opgewekte energie in te 
zetten en blijven zo aangewezen op openbare laadpalen. 
Om het gebruik van hybride en elektrische voertuigen aantrekkelijker te maken voor huishoudens 
zonder eigen oprit hebben meerdere gemeenten in Nederland een beleid waarbij deze huishoudens 
de mogelijkheid hebben om een kabelgoot aan te laten leggen door de gemeente. De kosten van de 
aanleg worden hierbij in rekening gebracht voor het huishouden. 

Het ontbreken van dit beleid in Groningen leidt bij onze fractie tot de volgende vragen:

1. Is het college het met ons eens dat iedere inwoner met een elektrisch voertuig deze zo dicht 
mogelijk bij huis zou moeten kunnen opladen, ongeacht of zij een eigen oprit hebben of niet?

2. Is het college bereid om op verzoek van inwoners kabelgoten aan te leggen zodat ook 
huishoudens zonder eigen oprit hun elektrische auto kunnen opladen met eigen opgewekte 
energie?

IV Vragen van de factie van de Partij voor het Noorden over de rode lopers (Evelien Bernabela)

Wij willen graag vragen stellen over de rode lopers die overdag onder andere voor de fietsenstalling 
van de Grote Markt uitgerold worden. Onlangs constateerden we dat er enkele plukken los laten 
waren van de lopers bij de stalling. Bij het technisch navragen bleken de matten van polymerics. Dit is 
jammer genoeg niet biologisch afbreekbaar. De rode lopers bij de Grote Markt krijgen een half 
miljoen bewegingen per jaar daarom is er gekozen voor materiaal dat stevigheid en antislip biedt. De 
matten worden geregeld gecontroleerd en vervangen door de beheerder Werkpro. Wij maken ons 
zorgen om de microplastics die door het loslaten van de plukken in het milieu terecht komen en we 
willen graag weten of de matten binnenkort vervangen worden door nieuwe geschikte en biologisch 
afbreekbare alternatieven, die ook dezelfde veiligheid biedt die we in de openbare ruimte willen.   

1. Is het college op hoogte van het feit dat de lopers plukken los laten en wellicht aan vervanging 

toe zijn?

2. Komen er door deze matten microplastic in het milieu? Zo ja is het college bereid om 

maatregelen te nemen, zodat dit voorkomen kan worden?

3. Is het college bereid om op zoek te gaan naar milieuvriendelijker alternatieve materialen voor 

de lopers of andere alternatieve oplossingen in plaats van lopers, die misschien al in andere 

gemeenten gebruikt worden?


